
Referat af bestyrelsesmøde den 2/2-2016 hos Kai 
Til stede: Andreas, Søren, Bjarne Emil, Kai, Dan, Anne, Michael 

 

1) Status på kontakt til kommunen vedr. gadelys (Dan) 
Dan har været i kommunen. Kommunen har på den baggrund kontaktet en elektriker med 
henblik på at løse problemet med at gadelyset er tændt om dagen om sommeren hvor der 
er lyst. Det kan måske gøres ved at rense sensorerne. Dan holder øje med om det har 
hjulpet til sommer. 
 

2) Regnskab for 2015 og budget for 2016 (Kai) 
Kai fremviser regnskab for 2015 og budget for 2016. Vi har stadig en sund økonomi selvom 
budget for 2015 blev overskredet ved køb af ny plæneklipper og anlægning af 
parkeringsarealer i runder 2. Der er aktiver for over 100.000 og pr 1/1-2016 en egenkapital 
på 22.000. Kai har regnskabet og budgettet med på generalforsamlingen. 
 

3) Forberedelse af generalforsamling torsdag 17/3-2016 
Kai har booket Rebildhus kl. 19.30.  Michael laver indkaldelse og Anne og Dan deler 
indkaldelser ud inden den 3/3. Michael og Anne er på valg, Anne ønsker ikke genvalg.  
Kai oplyser at han ønsker at træde ud af bestyrelsen samt stoppe som kasserer når han er 
på valg i 2017. Bestyrelsen skal derfor arbejde på at finde en ny kasserer i løbet af 2016. 
 

4) Status på anlægning af MTB bane (Michael) 
Michael fortæller at MTB banen er lavet. Græsset i sportet skal slås igen inden 
forårssæsonen, sandsynligvis engang i marts. 
 

5) Evt. 
- Højtrykrenseren er gået i stykker. Hvis den kan repareres nemt gør vi det, ellers smider vi 
den ud. Vi har ikke det store behov for den. 
- Opslagstavlen er gået i stykker. Kai kigger på om den er nem at reparere. 
- Søren har fundet en smart gynge til en voksen og et barn i samme konstruktion. Den er 
desværre ret dyr, over 8.000,-, så vi venter på at den eventuelt bliver billigere. 

  


